
Делегаткиња Нермина Капетановић упутила је иницијативу Савјету министара 

БиХ и Министарству спољне трговине и економских односа БиХ и два питања 

Колегијуму Секретаријата Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине. 

 

Иницијатива упућена Савјету министара БиХ и Министарству спољне трговине 

гласи: 

“Иницијатива да се на нивоу БиХ обавежу домаћи произвођачи млијека да на амбалажи 

бројчано назначе колико је пута млијеко рециклирано, ради заштите грађана, посебно 

дјеце.” 

 

Питања упућена Колегијуму Секретаријата Парламентарне скупштине Босне и 

Херцеговине гласе: 

 

     ''1. Зашто се траже средства резерве већ након три мјесеца од усвајања Закона о  

          буџету институција БиХ за 2013. годину?  

      2. Зашто није испоштована законска процедура, тј. претходно је требало прибавити  

          позитивно мишљење Министарства финансија и трезора БиХ и Канцеларије за 

          законодавство БиХ? Са предметним захтјевом није упозната Заједничка комисија  

          за административне послове која је надлежна за Буџет Парламентарне скупштине  

          БиХ и која би требало да дā сагласност за упућивање захтјева по законом  

          прописаној процедури? 

1.  Зашто је извршен пријем новозапослених ако нису одобрена средства у буџету 

предвиђена за ту намјену? 

2.  Зашто се средства из буџетске резерве, између осталог, траже за набавку три 

возила уз планску цијену од 105.000,00 КМ по возилу?'' 

Друго питање Колегијуму Секретаријата Парламентарне скуштине БиХ гласи: 

    ''Молим да ми Колегијум Секретаријата Парламентарне скуштине БиХ достави 

комплетан списак запослених и државних службеника у Секретаријату 

Парламентарне скупштине БиХ, а који ће садржавати: име и презиме, назив радног 

мјеста, завршену стручну спрему, позицију радног мјеста и потребне услове за то 

радно мјесто, као и назив завршене стечене стручне спреме сваког запосленика и 

државног службеника.'' 


